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Slovo ředitele společnosti
I.

Liberecká IS a.s. je společností podnikající v oblasti informačních systémů a technologií. Tato 
oblast je svojí podstatou dynamická a plná neustálých vývojových změn a tedy i Liberecká IS je 
firmou dynamickou. Přesto byl rok 2010 byl na první pohled pro Libereckou IS rokem stagnace. Z 
vnějšího pohledu významně poklesly tržby i počet zaměstnanců, dynamika změn v informačních 
systémech a službách, které firma provozuje, byla výrazně nižší.

Nebojím se ale říci, že právě rok 2010 byl pro Libereckou IS úspěšný, protože prověřil její 
životaschopnost ve chvíli, kdy dopadly důsledky hospodářské recese na veřejnou správu a tedy i 
většinu našich zákazníků.

Liberecká IS v roce 2010 zúročila své interní změny realizované v letech 2008–2009, které významně 
posílily růst produktivity práce, stabilitu provozovaných systémů a růst kvality poskytovaných 
služeb. To vše se ve výsledku odrazilo ve schopnosti vyrovnat se s negativními ekonomickými vlivy 
firemního okolí. Přes 90procentní pokles zakázek a tedy i tržeb v projektové oblasti změn IS u 
zákazníků, dokázala Liberecká IS některým svým zákazníkům v nelehké době nabídnout snížení 
cen provozních zakázek při zvýšení kvality dodávaných služeb a plném finančním i hospodářském 
zdraví. Tento krok měl za následek další snížení tržeb o 10 %. Celkově tak došlo ke snížení tržeb 
společnosti o 20 % a přesto Liberecká IS ukončila rok 2011 s hospodářským výsledkem o 500 tis. 
Kč lepším, než ukládal strategický plán.

Kromě toho Liberecká IS realizovala řadu drobných změn ve vnitřních systémech i pro její záka-
zníky, jejichž důsledkem bylo udržení pozice na trhu i při sníženém rozsahu veřejných rozpočtů. 
Namátkou lze zmínit zvýšenou aktivitu v produktu Metropolitní sítě optických vláken, imple-
mentaci nové technologie pro GIS na Magistrátu města Liberce, přechod k jinému poskytovateli 
internetu, další infrastrukturní opatření ke zvýšení komfortu a stability dostupnosti informačních 
služeb a řada drobných aplikačních změn dle přání zákazníků.

Vyšší stabilitu firma také zabezpečila úhradou kumulované ztráty z minulých let snížením základ-
ního jmění.

Zároveň s tím si Liberecká IS připravila strategii svého postupu do roku 2012 s cílem v tomto roce 
dosáhnout kladného hospodářského výsledku. Pro své další stabilní fungování byl připraven 
do vývoje nový produkt, který bude poprvé realizován v roce 2011, a rozsáhlý projekt rozvoje 
interních lidských zdrojů financovaný s pomocí Evropského sociálního fondu – Operačního pro-
gramu LZZ. Nejen tím, ale i dalšími vnitřními zásahy se firma připravila na další zvýšení produkti-
vity práce v roce 2011.

Co způsobilo, že se Liberecká IS takto vyrovnala se změnami ve svém okolí? Jak již bylo řečeno, 
byl to výsledek předchozích promyšlených změn ve vnitřním řízení a zajišťování služeb, které 
společnost poskytuje. Zavedení systému jakosti, procesního řízení, řízení kvality zdrojů i služeb 
a technologických změn zabezpečujících vysokou stabilitu a bezpečnost informačních systémů 
Liberecké IS vytvořilo nebývalý růst firemních schopností.     
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Samozřejmě, že Liberecká IS dělala v roce 2010 i chyby. Ve srovnání s předchozími roky jich ale bylo 
minimum a to potvrdil i úspěšně absolvovaný dozorový audit Systému managementu jakosti.

Všechny úspěchy i neúspěchy každé organizace jsou produktem jejích zaměstnanců a dodavatelů. 
Je tomu tak samozřejmě i v Liberecké IS. Naše společnost v roce 2010 měla a i nadále má stabil-
ní tým zaměstnanců, a to i přesto, že jejich počet byl organizačním zásahem snížen. V klíčových 
oblastech naše společnost také v roce 2010 dokončila revizi všech vztahů s dodavateli, což se 
systémem hodnocení dodavatelů postavilo společné vztahy na novou kvalitativní úroveň. Obě 
skupiny, zaměstnanci i dodavatelé, jsou tak vedením společnosti považovány za základ dalšího 
rozvoje Liberecké IS.

Rok 2010 se tedy pro Libereckou IS stal dalším úspěšným krokem na cestě k vitalitě a konkuren-
ceschopnosti srovnatelné s jinými obdobnými firmami v rámci nejen České republiky, ale i Ev-
ropské unie. Jak již bylo uvedeno, je to výsledkem práce zaměstnanců společnosti a já jim za to 
děkuji.

  
        ……..……….……………..
          Ing. Jaroslav Bureš, MBA
                          ředitel Liberecké IS, a.s.  
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